
 

 
ACTA DE REUNIÓ DE LA JUNTA DIRECTIVA DE L’AMPA 

 
Data:  Divendres, 3 de maig de 2013 
Hora:  22:00 h. 
Lloc:  Sala de Professors CEIP Mediterrani 
Assistents: Mariam Cortelles, Jesús Riera, Mª José Martínez (presidenta), Empar 
Torres, Vicente Salvador, Ofelia Gimeno, Jaime Bueno, Vicky Peris, Teresa Navarrete 
 
Ordre del dia: 
 
1. Subvenció valencià. 
Ha eixit la convocatòria de subvenció del valencià, però cal fer una despesa de 2.000€ 
i justificar-la amb les factures corresponents, total per a que ens donen una misèria. 
Per tant, no podem demanar-la perquè no tenim tanta despesa. 
 
2. Menjador juny-setembre. 
De moment no s’arriba al mínim de 40 comensals per a que siga viable. S’estan 
valorant varies possibilitats: càtering amb un preu més reduït o mantindre la cuina i 
pujar el preu. 
 
3. Torn obert de paraules 
Mariam Cortelles explica que se signarà un conveni amb l’ajuntament per als ajuts 
d’activitats, a on s’ha inclòs diversos elements com compra d’estors, llibres, 
Carnestoltes, Extraescolars, Trobades d’escoles en valencià, fi de curs, lloguer 
d’autobusos, participació en FAPA, Setmana literària i viatge de fi de curs.  i, en 
general, tot el que se sol·licità el dia 7 de març i que s’havia anat incloent en cursos 
anteriors en la sol·licitud de subvenció. Això representarà la percepció d’un ajut de 
1000€. 
 
Jose Tarazón aporta una carta en què s’explica que l’OCU no recomana el consum de 
panga més d’un dia a la setmana per contaminació de mercuri. S’acorda demanar a 
IRCO que mire de canviar la panga per algun altre peix sempre que no siga perca. 
 
Es llegeix i aprova l’acta de la present reunió i, sense més assumptes, la reunió es 
clou a les 23:45 h. 
 
4. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la reunió 
 

La Presidenta 
 
 
 

Signat: Maria José Martínez 

El Secretari 
 
 
 

Signat: Albert Moncusí Ferré 
 


